
 
PROTOKÓŁ Nr 66 /2005 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
w dniu  05 września 2005r. 

  
W posiedzeniu udział wzięli : 
 
a / trzech członków Komisji Rewizyjnej ( nieobecny P. Paczesny ) 
b/ Marek Malinowski – Skarbnik Urzędu Gminy 
c/ Eugeniusz Dańczak – Pracownik Gminy 
 
Porządek obrad : 
 

1. Otwarcie posiedzenia , 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia , 
3. Zatwierdzenie porządku obrad , 
4. Opiniowanie uchwał, 
5. Sprawy bieżące. 
 

Ad 1- 3 
 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisje jednogłośnie przyjęły protokóły 

z poprzedniego posiedzenia oraz zatwierdziły porządek obrad . 
 
Ad 4 
 
a/ 
 
 Zapoznano się z projektem uchwały w sprawie odwołania Stanisława Kiernickiego z 
funkcji ławnika Sadu Okręgowego w Słupsku. 
 
 Radni projekt uchwały opiniują pozytywnie. 
b/ 
 Pan Eugeniusz Dańczak zapoznał Radnych z Planem nabywania, zbywania i zamiany 
nieruchomości na terenie gminy.  
 
Projekt Planu został zaopiniowany pozytywnie. 
 
c/ Pan Dańczk zapoznał także z projektem uchwały w sprawie ustalenia służebności 
gruntowej. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
d/  
 Pan Marek Malinowski przedstawił projekty uchwał w sprawach: 
 

- wystawienia weksla „in blanco” jako zabezpieczenie prawidłowej realizacji umowy o 
dofinansowanie budowy mostu w Skarszewie Dolnym. 

 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 



 
- wystawienia weksla „in blanco” jako zabezpieczenie prawidłowej realizacji umowy na 

remont Ośrodka Zdrowia w Budowie. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
- wystawienia weksla „in blanco” jako zabezpieczenie prawidłowej realizacji umowy na 

remont Ośrodka Zdrowia w Dębnicy Kaszubskiej. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
- wystawienia weksla „in blanco” jako zabezpieczenie prawidłowej realizacji umowy na 

remont Ośrodka Zdrowia w Borzęcinie. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
- zmian w budżecie Gminy Dębnica Kaszubska na 2005r. 

 
    Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
  
Ad 5 
 
 Członkowie Komisji zapoznali się z pismem  o. Ryszarda Iwanowskiego z 
Niepoględzia w sprawie zbadania sposobu dysponowania środkami celowymi wydzielonymi 
zgodnie  z Ustawą o wychowaniu w trzeźwości. 
Komisja wnioskuje o przedstawienie pisma przez Przewodniczącą Rady na Sesji Rady 
Gminy w celu upoważnienia Komisji do podjęcia stosownych czynności.  
 
Na tym protokoł zakończono. 
                                                                                                        Przewodniczący 
                                                                                                      Komisji Rewizyjnej 
 
                                                                                                          Piotr Paczesny 

 
 
 

 


